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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Ν. Δένδια  

ΘΕΜΑ: Χρήση του προνομίου επιλογής κλάδου υπηρέτησης από σπουδαστές της 
Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Σωμάτων (ΣΣΑΣ) 

Κύριε Υπουργέ, 

Όπως είναι γνωστό, οι πρωτεύσαντες κατά τις εισαγωγικές εξετάσεις και εν συνεχεία σπουδαστές 
της Στρατιωτικής Σχολής Αξιωματικών Σωμάτων (ΣΣΑΣ), έχουν το πλεονέκτημα της επιλογής του 
κλάδου (Στρατός Ξηράς, Πολεμικό Ναυτικό, Πολεμική Αεροπορία), στον οποίο θα ξεκινήσουν και 
θα ολοκληρώσουν τη σταδιοδρομία τους. 

Ωστόσο, έχει παρατηρηθεί ότι σε ορισμένες περιπτώσεις, οι πρωτεύσαντες σπουδαστές 
παραιτήθηκαν κατά τη διάρκεια των σπουδών τους ή παρέμειναν στην ίδια εκπαιδευτική τάξη λόγω 
αποτυχίας. Ως αποτέλεσμα, το σχετικό προνόμιο δεν ασκήθηκε, και η ευκαιρία μεταβίβασής του σε 
άλλον ικανό και άξιο σπουδαστή χάθηκε, γεγονός που δημιουργεί εύλογα ερωτήματα ως προς την 
αξιοποίησή του και την εξασφάλιση της ισότητας μεταξύ των σπουδαστών. 

Θεωρούμε λογικό, δίκαιο και εφικτό, σε τέτοιες περιπτώσεις, το προνόμιο της επιλογής Κλάδου (ΣΞ, 
ΠΝ, ΠΑ) να μεταβιβάζεται στον πρωτεύσαντα αποφοιτούντα ή, εφόσον υπάρχει, στον μοναδικό 
αποφοιτούντα, ώστε να μην απαξιώνεται το συγκεκριμένο προνόμιο, και, κυρίως, να διατηρείται το 
πνεύμα και ο σκοπός της θέσπισής του, δηλαδή η επιβράβευση των υψηλών μαθησιακών 
επιδόσεων. 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

1. Προτίθεστε να εξετάσετε το ενδεχόμενο μεταβίβασης του προνομίου επιλογής κλάδου 
υπηρέτησης, στην περίπτωση που αυτό δεν ασκείται από τον αρχικό δικαιούχο, στον 
πρωτεύσαντα ή μοναδικό αποφοιτούντα, ως ισότιμο δικαιούχο; 

2. Σκοπεύετε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, ώστε το ζήτημα αυτό να ρυθμιστεί 
θεσμικά εντός του τρέχοντος σπουδαστικού έτους, λαμβάνοντας υπόψη τις περιπτώσεις που 
έχουν ήδη προκύψει; 
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